(Canadian Coordination Centre)
69 Sunrise Avenue,
North York, Ontario
Canada M4A 1A9
1(416) 755-6052 (Tel/Fax)
canada@tjc.org www.tjc.org

ANNOUNCE AND POST

Date: July 6, 2025

Ref: CGA25/05-007/TW/BC/SW

To: All Canadian Churches & Houses of Prayers

CC: CCC Council, USGA, Pr. MC Wang, Pr. Luke Hsieh, Pr. Barry Chiang

Re: 2025 Canadian National Adult Theological Seminar (CNATS) Registration

Dear Brothers and Sisters in Christ:

Hallelujah! Greetings in the name of our Lord Jesus Christ!

It is my pleasure to announce that the 2025 Canadian National Adult Theological Seminar (CNATS) will be held in Toronto Church on October 5-12. Please mark this date on your calendar and make efforts to join this meaningful seminar.

Oct 05, Sunday: 6:30 pm Registration; 7:30 pm Opening Ceremony

Oct 12, Sunday: 2:00 pm Conclusion

Location: True Jesus Church Toronto (69 Sunrise Ave, Toronto, Ontario)

Theme: Even So, Come, Lord Jesus (Rev 22:20)

The participants may register online, or by filling out the physical registration form, and send a picture of the form to barry.chiang@tjc.ca. The registration will begin on July 6 and end on September 6. To register online, please go to https://events.tjc.org. We also ask each local church and house of prayer to print out the physical copies of the registration form attached along with the announcement, for the members.

CNATS accepts only registrants who plan to attend for at least three days. Full-time participation is recommended. To alleviate the host church's workload, attendees from a single local church should attempt to arrive together as a group. Toronto Church will provide accommodation starting on Sunday, October 5, and ending on Tuesday, October 14. 30 spots are allocated for lodging, which will be prioritized for out-of-town students.

All instructors, please submit the lecture materials to Pr. Barry Chiang by September 1 for compilation.

Any questions regarding CNATS registration can be directed to the seminar coordinator, Pr. Barry Chiang at barry.chiang@tjc.ca

Please remember the CNATS in your daily prayers. Thank you for your cooperation and may God bless you abundantly!

Yours in Christ,

Pr. Tony Kuo CCC Chairman



(Canadian Coordination Centre)

the True Jesus Church in Canada

69 Sunrise Avenue, North York, Ontario Canada M4A 1A9 1(416) 755-6052 (Tel/Fax) canada@tjc.org www.tjc.org

ANNOUNCE AND POST

日期: July 6, 2025

Ref: CGA25/05-007/TW/BC/SW

受文者:加拿大的各教會、祈禱所

副本: 加拿大聯絡處,美國總會、王明昌傳道,謝宏駿傳道、江日新傳道

主旨:2025年加拿大全國成人神學訓練班

親愛的主內弟兄姊妹,

哈利路亞!奉主耶穌聖名信達!

2025年加拿大成人神學訓練班將於10月5日至12日在多倫多教會舉開。請將此日期記在行事曆中,盡力參加這對我們有意義的神學訓練班。本次神訓班的細節如下:

10月5日(星期天):6:30PM報到;7:30PM開會式

10月12日(星期天): 2:00PM 結束

地點:多倫多教會 (69 Sunrise Ave, Toronto, Ontario)

主題:主耶穌啊,我願祢來!(啟示錄 22:20)

有意願參加神訓班的同靈,能由線上報名,或填寫紙張的報名表,再將報名表的相片由電子郵件傳至barry.chiang@tjc.ca。報名日期由7月6日起至9月6日止。欲線上報名的同靈,請至https://events.tjc.org網站上報名。也請各教會與祈禱所將此信附上的報名表列印出來,以便信徒使用。

成人神訓班只接受參加三天以上的學員報名,且勉勵學員全程參加。為了方便接送,請學員結伴同行,盡量搭乘同一班機。多倫多教會能從10月5日星期日起至10月14日星期二止,提供學員們住宿;教會能提供30個住宿的位置,這些位置將優先讓給外來的學員們使用。

請所有的講員在9月1日以前,將課堂的講義傳給江傳道,以便講義的統整。

若有任何關於成人神訓班的疑問,可以用電子郵件聯絡本次的班負責江日新傳道。江日新傳道的電郵如下:barry.chiang@tjc.ca

請在禱告中為這次的加拿大成人神學訓練班代禱。謝謝各位同靈的合作,願神大大的祝福你們!

以馬內利

總負責 郭勝祺 傳道